
R A I J A G [ , 1  I I \ Y
u l ,  S¿ l (o ina  5

5 8 - 5 3 9  [ . l Y S L A K O  W l  C  E
r e 1  6 : L i l  9 9  9 6

Ztgt 2^Dq- - 
| *- - Protokól Nr XXXll2009

z sesji Rady Gminy Myslakowice , która odbyla sig dnia 28 maja 2009r. w sali
konferencyj nej Urzgdu Gminy.

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesj i .
2. Informacj a WójIa z pracy miEdzy sesjamt.
3. Informacj a Przewodnicz4cej Rady z pracy miEdzy sesjami.
4. Interpelacje, zapfiania t wnioski.
5. Informacj a o stame zadai realizowanych przez KSWiK.
6. Ochrona zdrowia - sprawozdanie Rady Spolecznej SP ZOZ.
7. Lad i porz4dek na terenie gminy gospodarka odpadami.
8. Budownictwo mieszkaniowe:

- mieszkania socjalne,
- realizacja programu gospodarowania nieruchomoéciami i lokalami socjalnymi.

9. Podjpcie uchwal w sprawie:
- zmian w bud2ecie gminy,
- zaci4gnigcia kred)'tów dlugoterminowych,
- upowaznienia Wójta Gminy do wystawienia ,,weksla in blanco"...,
- uchwalenia,,Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym

zasobem gminy Myslakowice na lata 2009 - 2013",
10. Odpowiedzi na interpelacje, zapTlania i wnioski.
1 1. Wolne wnioski i informacje.
12. ZamkniEcie sesj i.

Ad. 1.
O godz. 13.00 Przewodniczqca Rady Gminy MalaKuczaj ofworzyla XXXI sesjE rady
stwierdzaj4c, 2e w sesji uczestniczy wymagana iloéó radnych wobec czego obrady sesji s4
prawomocne / lista obecnoÉci w zalqczeniul.
Nastgpnie Przewodnicz4ca zwrócila sig z zap).taniem, czy ktoé z radnych wnosi uwagi do
protokolu z poprzedniej sesj i - uwag nie wniesiono, protokól zostal pnyjEty przy 1 5 glosach
za.
Przewodnicz4ca przedstawiia planowany porzqdek obrad i zwrócila siE z zapl4aniem czy ktoé
wnosi uwagi do przedstawionego porz4dku.
Wójt Gminy zglosil wniosek o wprowadzenie pod obrady rady proj ektu uchwaly w/s
zabezpieczenia w budZecie Gminy Myslakowice w roku 2010 niezbEdnych Srodków
finansowych na realizacjg zadania pn. ,,Na Scie2kach Ducha Gór" - wniosek zostal przyjEfy
przy 14 glosach za i 1 glosie wstzymujqcym.

Ad.2.
Wójt Gminy Zdzislaw Pietrowski zloLyl informacj E z pracy miEdzy sesjami.
Wójt zajmowal sip m. innymi nastgpuj4cymi tematami:
- projektami uchwal rady,
- protokolami komisji rady,
- wydaniem zarzqdzei,
- decyzjami o warunkach zabudowy,
- gospodark4 odpadami
- budownictwem mieszkaniowym,
- informacja dot. zadai realizowanych przez KSWiK,
- zatwierdzeniem arkuszy organizacyjnych szkól i przedszkoli na rok szkolny 2009/2010,



- povvolaniem komisji do przeprowadzenia przegl4du budynków komunalnych pod k4tem
zab ezp ieczenia pozarowe go,

- ogrodzeniem cmentarza komunalnego w Myslakowicach,
29.04.09 - Rada Nadzorcza KSWiK,
04.05.09 - spotkanie z soltysami dot. projektów statutów solectw,
06.05.09 -ZarzqdZGK,
07.05.09 - Wroclaw - szkolenie budowa, finansowanie i przekazywanie ptzylEczy
i urz4dzeí oraz sieci wod-kan, taryfy,
08.05.09 - targi turystyczne TOURTEC

- spotkanie zPrezesem ZL ,,Orzet"
10.05.09 - Hotel Relaks Karpacz - konferencja prasowa,
22.05, 25.05.09 - Zgromadzenie Wspólników KSWiK,
27 .05.09 - zebranie sprawozdawczo-wyborcze Zwi4zku Kombatantów

Z uwagi nafo, ze na sesjE przybyli Prezesi ZL ,,Orzel" Przewodnicz4ca RG zwróciia siE do
radnychzwnioskiemoprzeniesieniepkt3i4popkt8-wniosekzostalprzyjqtyprzy
15 glosach za.

prezes zanqduPan Rafal czupryúski oraz wiceprezes Pan Marcin Szablowski przedstawili
sltuacj Q ZL ,,Orzel"
Zakl.ady Lniarskie Orzel S. A. w Myslakowicach nie s4juZ potEZn4 fabryk4 zatrudniaj4c4
tysi4ce ludzi. Obecnie w firmie zatrudnionych j est 230 osób.
Zarz4d szuka nowych pomyslów, Zeby splació dlugi i wypracowywaó zyski m.in. poprzez
zakup nowych m aszyÍ, rozszerzenie asofiymentu produkcji, wyl4czenie czqSci terenu zakladu
z eksploatacji
Spólka do tej pory zalega z oplaceniem podatku od nieruchomosci za ubiegly rok,jego koszt
to suma okolo 900 tysiEcy zlotych. Wladze gminy wspólnie z szefami fabryki wypracowali
rozv,nqzanie, które pozwoli prze:J.waó, zakladowi trudne czasy. Chodzi o sptzedaZ, na rzecz
gminy czESci budynku biurowca naiez4cego do firmy
WOjt Gminy poinformowal, 2e z propozycjqkupna czESci biurowca zapoznaly siQ wszystkie
komisje rady i wydali poz).tywnE opiniE w tym zahresie. Jest to upowaznienie dla wójta do
podpisania poro ntmienia zPrezesem fitmy i przedstawienie Radzie celem akceptacji.
( salE obrad opuScila radna Katarzyna Kamiiska )

Przewodnicz4ca RG zwrócila siE do radnych z wnioskiem o omówienie, przed informacj4
o stanie zadaú realizowanych przez KSWiK, tematu ochrony zdrowia - wniosek zostal
zaakceptowany przy 14 glosach za.

A d . 6 .
Kierownik SP ZOZ Lidia Starzecka poinformowala, ze za 2008 rok wynik finansowy
jednostki ( dodatni ) wynosi 80.159 zL.
W roku 2008 zostaly skomputeryzowane wszystkie gabinety - koszt okolo 25.000 zl. oprócz

tego zakupione zostalo nowe wzqdzenie do swiatloterapii i rehabilitacji, zgrzewarkE do

sterylizacji narzpdzi, na ogóln4 kwotg okolo 30 000 zl.
Pani Kier-ownik poinformowala, 2e obecnie trwaj 4 negocjacje odnoénie wykonywania badaú

laboratoryjnych p rzez frmE maj 4c4 siedzibE w Lwówku Sl4skim.
Radny Ryszard Dwomik podniósl temat zwiQkszenia, do dwóch dni, czasu przyjmowania
pacj entów w Oórodku Zdrowia w Bukowcu.-Odp. 

KierownikaSP ZOZ - brakuje lekarzy, mlodzi ludzie chc4 podwyzszaÓ swoje
kwalifikacje i wybieraj4 prace w szpitalach.



Informacj a o dzialalno5ci SP ZOZ w Myslakowicach w zal4czeniu.
Rada Gminy przyjgla powyzsz4informacj q przy 14 glosach za.

Ad. 5.
Przewodnicz4ca poinformowala, ze femaf byl szczególowo omawiany na posiedzeniu Komisji
Gospodarki Komunalnej, Ladu i Porz4dku Publicznego, radni w materialach na sesjE
otrzymali szczególow4 informacjg i w zwi4zku z tym ofworzyla dyskusjq.
Radny Ryszard Dwornik zapl'tal o szansg podl4czenia do sieci pominiQtych nieruchomoSci.

Radna Janina Radomska przekaz ala, ze po pracach kanalizacyjnych w miej scowoéci
Wojanów i Bobrów wystqpil deficyt ziemi i w zwi4zktt z tym powstaj4 róZnego rodzaju
zapadliny i nierównoSci terenu oraz zapltala czy w ramach naprawy dróg nast4pi równieZ
naprawa drogi powiatowej tj. odcinek od skrzyZowania Lomnica - Karpniki Jelenia Góra do
granicy z Wojanowem. Zarzqd Dróg Powiatowych wykonuj e remont przez Wojanów
i poinformowal, 2e ten pierwszy odcinek drogi, od skrzyZowania, wykona Spólka.

Radny Maciej Klempouz - koiczy siQ I etap inwestycji, jakie jest prawdopodobieistvr'o

realizacji II etapu wodoci4gowania i kanalizacj|

Prezes Karkonoskiego Systemu Wodoci4gów i Kanalizacji Leslaw Kowalczyk udzielil
odpowiedzi:
- generalnie w calym projekcie s4miejsca, które zostaly pominigte, wynika to z fakfu, ze
proj ekt byl wykonywany w 2001-2002 roku i powstaly nowe obiekty, które nie $ystQpowaly
na etapie projektowania. Niektóre obiekty zostaly pominiEte z uwagi na fakt, 2e wlaSciciel
nieruchomoSci odmówil propozycji podl4czenia do sieci. Po skoúczeniu proj ektu zostan4
poczynione starania aby przylqczyó obiekty pominiEte
- kompleksowe uporzqdkowanie terenu po prowadzonych inwestycjach nast4pi w momencie,

kiedy zostan4 przeprowadzone próby szczelnoSci i w tym momencie mozna mówió

o przywróceniu terenu do stanu sprzed inwestycj i termin zakoiczenia inwestycj i planowany
jest na pazdziernik 2009r. a do listopada 2010 roku mo2na z glaszaó jeszcze wszystkie usterki

i zasfrzeAenia,
- 9 czerwca w Klubie ,,Radar" w Myslakowicach odbpdzie siq spotkanie z udzialem
Wykonawcy Studium WykonalnoSci dla II etapu projektu ,,Karkonoski System Wodoci4gów

i Kanalizacji" - Firm4 CITEC S.A.
Na tym spotkaniu zaprezentowane zostan4 moZliwoSci i warunki zloZenia wniosku

aplikacyjnego o dofinansowanie z Funduszu SpójnoSci na realizacjE II etapu projektu

Wójt udzielil odpowiedzi radnej Janinie Radomskiej odnoSnie remontu drogi, Dyrektor

Sobala z Zarz4du Dróg Powiatowy ch przekazal, Ze droga w Wojanowie bgdzie wykonana, po

zakoúczeniu prac kanalizacyjnych.

Radny Jerzy Cieélik poruszyl sprawg remontu drogi powiatowej prowadz4cej przez tr-omnicE
- na wigkszej czQÉci drogi (okolo 80 Vo) zostal polozony przezKSWiK dywanik asfaltowy,

pozoslala czesé, starego, podziurawionego asfaltu, czy Zarz4d Dtóg Powiatowych nie móglby

dolo2yó érodków do wykonania asfaltu na pozostaiej czgéci.

Wójt poinformowal, ze wielok¡otnie wystqpowai do Zarzqd't Dróg Powiatowych o remonty

dróg przebiegaj4c ych przez teren gminy, takie wyst4pienie zostanie ponownie wyslane.

ZDP odpowiada, ze nie posiada érodków finansowych.



Wójt Gminy zapfial jak wygl4da sprawa przejEcia przez SpólkE zadlu2enia gminy
zaci4gniEtego wobec Narodowego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej na
modemizacjE oczyszczalni Scieków orazjak przedstawia siq sprawa zwrotu doplaty w kwocre
150.000 zl udzielonej Spótce przez grninE.

Odp. Prezesa Kowalczyka - na takie przejgcie zobowi4Tania musi byó podjqta uchwala
ZgromadzeniaW spólników Spólki, którzy, na dziei dzisiejszy nie v"ryraZajqna to zgody.
Jest podjgta przez Zgromadzenie Wspólników uchwala,2e z chwilq gdy Spólka wypracuj e
zysk dodatki, doplata zostanie gminie zwrócona.

Rada Gminy, przy 14 glosach za, przyjEla informacjE o stanie zadaft realizowanych przez
KSWiK.

Ad. 
'l 

. Lad i porz4dek na terenie gminy - gospodarka odpadamt.
Przewodnicz4ca RG poinformowala, ze Iemaf byl omawiany na posiedzeniu Komisji
Gospodarki Komunalnej, tr-adu i Porz4dku Publicznego. W posiedzeniu komisji uczestniczyl
Prezes Zarz4dt Simeko Pan Jerzy Grabski. Komisja podjEla stosowne wnioski, które zostaly
przekazane do Wójta Gminy.
W materialach na sesjg radni otrzymali informacjq na temat ladu i porz4dku na terenie gminy
i informacjE na temat gospodarki odpadami informacje zoslaly przez radnych przyj Ete przy
13 glosach za i 1 glosie wstrzymuj4cym.

Ad. 8.
Na sesjE zostal pnygofowany projekt uchwaly w/s przyj gcia ,,Wieloletniego programu
gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Myslakowice na lata 2009 - 2013",
Z uwagi nafo, ze temat nie zostal szczegó+owo omówiony na posiedzeniu Komisji
Gospodarki Komunalnej, I-adu i Porz4dku Publicznego, Wójt Gminy zloZyl wniosek
o wycofanie z porzqdku obrad projektu uchwaly , celem dokladnego przeanalizowania przez
komisjg - wniosek zostal przyjqty przy 14 glosach za.
/ na salg obrad przybyla radnaKatarzyna Kamiúska /

Ad. 9. PodjEcie uchwal.
Wójt Gminy przedstawil proj ekt uchwaly wls zabezpieczenia w budZecie Gminy
Myslakowice w roku 20i0 niezbqdnych érodków finansowych na realizacjq zadania pn. ,,Na
sclezKact'r uucna uor
Kierownik Referatu Inwestycji Pan Ryszard Krempa przekazal, ze Karkonoska Agencja
Rozwoju Region alnego wyszla z inicjatywq aby na terenie powiatu j eleniogórskiego

Wyczyó trasy, punkty wypoczynkowe, écieZki rowerowo-piesze i oznakowaó je w ten

sposób aby byly dostEpne dla szerszej rzeszy turystów. Liderem projektu bgdzie miasto
Kowary, wnioskodawc4 Agencja Rozwoju Regionalnego. Zosfante zloZony wniosek
o dofinansowanie projektu ze irodków Unii Europejskiej.

Uchwala Nr 226,0(XXV09 w sprawie zabezpieczenia w budZecie Gminy Myslakowice na rok

2010 niezbEdnych érodków finansowych na realizacjq zadania pn. ,,Na ScieZkach Ducha Gór"
- podjgta przy 12 glosach za i 3 glosach wstrzymuj4cych.

Uchwala Nr 227lXXXIl09 w sprawie zmian w budzecie gminy - podjqta przy 14 glosach za

i I glosie wstrzymuj4cym.

Wójt Gminy przedstawil projekt uchwaly w/s zaci4gniEcia kredytów diugoterminowych.



Kierownik Referatu Inwestycji przedstawil radnym zestawienie remontu dróg zwiqzanych
z budow4 sieci wodoci4gowych i kanalizacji sanitarnej, do wykonania w roku 2009
/ zestawienie w zal4czenit I .

Uchwala Nr 228lXXXIl09 w sprawie zaci4gnigcia kedytów dlugoterminowych - podjEta
przy 15 gtosach za.

Uchwala Nr 229/XXXI109 w sprawie upowaZnienia Wójta Gminy do wystawienia ,,weksla in
blanco" i podpisania deklaracji wekslowej stanowi4cej zabezpieczenie zobowi4zaú wobec
Narodowego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej z siedzibq w Warszawie
podj9ta przy 15 glosach za.

Ad. 3.Informacja Przewodnicz4cej RG z pracy miEdzy sesjami:
29.04.09 - ttdzial w posiedzeniu Rady Nadzorczej Spólki KSWiK
03.05.09 - Palac Wojanów - piknik majowy
04.05.09 - spotkanie z Wójtem, radc4 prawnym i soltysami w/s proj ektu statutu solectw,
06.05.09 - udzial w posiedzeniu Rady Soleckiej wsi tr-omnica
08.05.09 - targi turystyczne TOURTEC w Jeleniej Górze,
08.05.09 - seminarium KSWiK
09.05.09 - stadion w Myslakowicach - zawody straZackie,
16.05.09 - udzial w Pikniku Radaro\4rym na stacj i Paliw, na ul. Widokowej,
21.05.09 - debata o przyszloSci europejskiej Kotliny Jeleniogórskiej w sali Biura Wystaw
Artystycznych w Jel. Górze ( udzial bral radny Augustyn Wilczyiski )
22.05.09 udzial w posiedzeniu Komisji Bud2etu i Finansów

- spotkanie z przewodniczqcymi komisji rady, Wójtem i Skarbnikiem Gminy.
26.05.09 - Urzqd Gminy - szkolenie ,,Fundusz solecki jako instrument finansowania zadaú
realizowanych w solectwie, w iwietle obowi4zuj4cych przepisów prawnych",
27 .05.09 - Palac Bukowiec - final XVI Edycji Konkursu Ekologicznego
27 .05.09 - zebranie sprawozdawczo-wyborcze ZarzEdu Kola Gminnego Zwí4zku
Kombatantów ( udzial bral radny Józef Niziolek )
Prace w biurze rady w 11dniach.

A d . 4 .
Radny Ryszard Dwornik - zwrócii siE do Wójta Gminy z proÉb4 o interwencjq Ws remontu
ul. Jeleniogórskiej w Kostrzycy a w przyszloSci o wykonanie oSwietlenia tej drogi.

Radna Janina Radomska interpelacja o zapewnienie odpowiedniego zakresu rzeczowego
oraz wlaéciwej technologii naprawy dróg, w zwi4zku z inwestycj 4 budowy sieci kanalizacji
sanitarnej na terenie Gminy Myslakowice aby osiqgn4ó zdecydowan4 poprawE technicznego
stanu dróg gminnych a przy fym ich odpowiedni4j akoSó, dajqc4 gwarancjE stosunkowo
dlugiej trwaloéci.

Radny Jerzy Cieslik odniósl siE do pisma Przewodniczqcej RG informuj 4cego o ograniczeruu
iloéci posiedzeú komisji i sesji rady. Wszystkie plany pracy, zarówno komisji jak i rady
zostaly zafwierdzone przez Radg Gminy.
Odp. Przewodni czqcej - uydatki budZetu Rady Gminy, w pozycji diety, na koniec kwietnia
wynoszq42.000 zl. na plan na rok 2009 - 90.000 zl. Na spotkaniu przewodnicz4cych komisji ̂
wypraco\.vano wniosek, 2e wszystkie komisje zmniejsz4 iloéÓ posiedzei o jedno spotkanie,
równieZ nastqpi zmniejszenie iloéci sesji rady - przy 12 glosach za Rada Gminy
zaakceptowala wniosek o korektE posiedzei komisji i sesji.



Ad. 10.
Wójt Gminy udzielil odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski:
Odp. dla radnego Ryszarda Dwomika - zostanie \4ystosowane pismo do Starostwa dotyczqce
remontu dróg powiatowych, oéwietlenie ul. Jeleniogórskiej zostanie zlecone do rozpoznarÍa
przez inspektora UrzEdu Gminy.
Odp. dla radnej Janiny Radomskiej - byly prowadzone rozmowy z wykonawcami aby
wykonanie podbudowy dróg tluczniowych bylo zrobione w ten sposób, aby w przyszloéci
moZna bylo poloZyó asfalt

A d .  1 1 .
Przewodnicz4ca Rady Gminy poinformowala 2e:
- wptynElo pismo Urzpdu Gminy z dnia 27 majabr. z proSb4 o podanie numerów rachunków
bankowych radnych i soltysów w terminie do dnia 30 czerwca 2009r. poniewaZ diety,
od 1 wrze3nia 2009r, bEd4 przekazywane na rachunki bankowe,
- wplynglo pismo od Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej, w którym Prezydent, z okazji
Swigta samorz4du sklada Zyczenia i dziEkuje za dotychczasow4 pracE,
- wplynElo pismo Stowarzyszenia Karpniki z dnia 4 majabt. dotycz4ce eksploatacji firmy
Pol-Skal, treéó pisma jest dostEpna w biurze rady.
W miesiqcu czerwcu sesja Rady Gminy odbgdzie sig dnia 29.06.

Wójt Gminy przyp omnial, ze dnia 7 czetwca odbgd4 siE wybory do Parlamentu
Europejskiego.

Nastgpnie glos zabrali soltysi:
Henryk Kafel - zwrócii siq z proÉb4 o zwrócenie uwagi na pozimow4 naprawE dróg,
pozostaj4 mniejsze, niezalafane dziury, które z czasem ulegnq powigkszeniu oraz
o ustawienie znaku ograniczaj4cego tonaz do 3,5Iprzy wjeLdzie na most, na ul. Karpackq.
Na czEéci u1. Jeleniogórskiej i Karpackiej pozostaly riezalatane dziury, wykonawca
poinformowal, 2e malo wykonaó KSWiK. Soltys prosi o sprawdzenie.

Soltys Henryk Zabielski zwrócil sig z proéb4o dowiezienie kliúca na ul. L4kow4
w Karpnikach.

Soltys Zofia Gros zwrócila siE z proÉb4 o dowiezienie kliúca do Krogulca ( od glównej drogi
w kierunku P. Wysoczaúskich ).

Soltys Witold Sztul przypomnial o uszkodzonej barierce na mostku w Gruszkowie.

Ad. t2.
Wobec wyczerpania porz4dku obrad Przewodnicz4ca Rady Gminy zamknEla obrady XXXI
sesji.
Sesja trwala do godziny 18.20.
W sesji uczestni czylo 15 radnych.

Protokotrowala
E. Nizwald PRZE N I C Z ^ { C A
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